
PROTOKoL NR XXX/I3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 31 stycznia 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. l
O godzinie 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawei Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXX sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
Przewodnicz4cy Rady powitatr zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, iZ na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,

zejest to quorum prawomocne do podejmowania uchwai.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego T. Lesiakowskiego na sekretarza

obrad XXX sesj i  Radl Miejskiej .
Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego T. Lesiakowskiego

na sekretarza obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie pod glosowanie:
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych
Za kandydatur4 radnego - 19 glos6w
Przeciu'- 0 gios6w
Wstrzymalo siE - 0 glos6w

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednoglo5nie wybrala radnego T. Lesiakowskiego
na sekretarza obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.2

Przewodnicz4cy Rady wprowadzil dwie dodatkowe uchwaly do porz4dku obrad, jako
punkty 14 i l5 tj. uchwaly w sprawie zlecenia Komisji Rewizyj nej dokonania oceny zlo2onej
skargi.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek obrad z proponowanymi
autopoprawkami:

W glosowaniu wziglo ldzial 19 radnych
Za porz4dkiem obrad - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip 0 glos6w

Rada Miejska przyjqla porzqdek obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyj pcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
6. Informacia o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7. Uchwala w sprawie uchwalenia bud2etu miasta i gminy na 2013 rok.
8. Uchwala w sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej Miasta i Gminy

Jgdrzej6w na lata20l3 - 2023.
9. Uchwala w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciw dzialania Narkomanii
na rok 2013.

10. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czpSci gruntu komunalnego na
okres trzech lat.



11. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzier2awienie gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
12. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania

lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasno56 Gminy Jqdrzej6w'

13. Uchwala w spiawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej

w Jgdnejowie na 2013 rok'

14. Uchwala" w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania

skargi.
15. Uchiala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania

skargi.

oceny zloZonej

oceny zloZonej

16. Odpowiedzi na interPelacje.
17. Sprawy r62ne.
18. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Radny G. Kusmierz zloZyl wniosek, o nie przyjmowanie protokol6w 220 \28 grudnia,

poniewaZ nie sq komPletne.' 
przewodni"rq"y Rudy zwr6cil sip do radnego G. Kuimierza o zlozenie uwag

na pidmie. Nie sq zamieszczone $ypowiedzi Burmistrza. w protokole powinno by6

zamieszczone, kaZde slowo, kt6re powie radny.
Przewodnicz4cy Rady zwr6cil siE do radnego G' KuSmierza, aby swoje uwagi

przedioZyl pisemnie do biura rady i w6wczas zostan4 one rozpatrzone'

Ad.4
l. Radny J. Szreniawa poruszyla sprawE odSniezania miasta i gminy. Radna

poiniormowala, iZ przyjecha\. sprzpt zrzucil Snieg ludziom na ogrodzenia i furtki.

ir,ta pan pracownika proszQ go wyslad na teren gminy, niech sprawdzi jak

wykonywana jest Praca.
2. Radna-J. Szriniawa porusda sprawQ wywozu nieczystogci i licznych z$aszarrych

interwencji w tej sprawie w dniu 21 stycznia biez4cego roku. Byl ten Pan, zebral

Smieci, aie z bocznych ulic nie zbieral m6wiqc, 2e nie zna tych rejon6w' Radna

J. Szreniawa zapytala czy w urzgdzie nie mamy za du2o naczelnik6w a nie ma

dobrych pracownik6w. Zglosilam sip do Naczelnika, aby udzielil mi informacj i.

kto wygral przetarg na wyw6z Smieci. Nie uzyskalam odpowiedzi. chcialam, aby

odbit mi nu kr".o, kto wygral pnetarg, nie zrobil tego. Pytam Pana Burmistrza, co siq

za tym kryj e, 2e radny nie mohe zapoznat sig z przetargiem

3. Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagQ na potrzebE dbania o chodniki, gdyz samochody

stojq w miejscach gdzie obowi4zujE zakaz.

4. Raina J. Sireniawa poruszyla kwestig stawu za Browarem i zapylata czy staw ten jest

sprzedanY.
5. Iiadny A. czajor zapytal czy procedura zostanie wydiu2ona, z uwagi na fakt, iz Pan

KuSmierz zaskarzyl ttchwalq dotycz4cq powstania nowego przedsiQbiorstwa'

6. Radny T. Kot poruszyl kwestig roztop6w i poinformowal o problemach, jakie

wystppuj4 w Mnichowie w zwi4zku z brakiem odplywu' Radny dodal, iz z,tego,

co si{ oiilntuje dokumentacja jest zrobiona, ale nie widzi tej inwestycji w bud2ecie

na 2013 rok. Zwr6cil sip do Burmistr za z proib4 aby jak najszybciej wykona6

t4 inwestycjE, bo mieszkaricy muszq ,,szukai wody pitnej po s4siednich

miejscowosciach. Majq r6wnie2 pozalewane piwnice. To duzy i uci4zliwy problem

dla mieszkafc6w.
7. Radny G. KuSmierz poruszf sprawg nieprawidlowego oznakowania nowej

obwodnicy p6lnocnej. Kierowcy, kt6rzy chcqjechai na warszawE, dalej je2dzqprzez
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Jqdrzej6w, aby wyj echa6 na drogE E - 7. Proszq o wyst4pienie do zarz4dcy drogi

w sprawie zweryfi kowania prawidlowo3ci oznaczen obwodnicy'

8. Radny G. KuSmierz poinformowal, iZ mieszkancy Malego Przqslawia zwracaj4 siE

z proSb4 aby przy wjeIdzie od Prz4slawia postawi6 znak teren zabudowany.

9. Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 pisemnie zwr6cil siE do Burmistrza, ze moze

bra6 udzial w negocjacjach umowy z firm4 odno3nie Ripopu. Czy takie negocjacje siE
odbyly po 31 grudnia i jeSli tak to, jaki jest ich efekt.

10. Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 Burmistrz wypowiadal sig do gazety,
2e w Niemczech buduje sig wiatraki w odlegloSci 500 metr6w od zabudowy. Proszg
o wskazanie miejsc gdzie buduje sig wiatraki w takiej odlegloSci.

11. Radny M. Zygan poinformowal, i2 orrzymal od Burmistrza odpowied2 w sprawie
oznakowania zjazdu od strony Kielc na Jqdrzej6w. Radny zapytal czy ma zbierac
podpisy, aby wniosk6w w tej sprawie bylo wigcej.

12. Radny M. Zygan zapytal o niezagospodarowany lokal nr 40 w blokt-t 1 32.
13. Radny M. Zygan zwr6cil siE w imieniu Pogotowia Ratunkowego, aby przeslai

informacjE o lokalizacji nowych ulic.
Ad.5

Radna J. Szreniawa zwr6cila siE o wyjaSnienia w punkcie 39 podpunkcie c w sprawie
budowy sieci wodoci4gowej i kanalizacyjnej w miejscowo5ci Skroni6w.

Burmistrz M. Piszczek ut'ja6nil, iz s4 to pierwsze wstQpne decyzje, dotyczy to
prywatnych inwestor6w a nie Gminy Jqdrzej6w.
Ad.6
Brak uwag
Ad.7

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastgpuj 4ce autopoprawki:
Zwigksza sig dochotly o kwotg 1.035,000
Dzial  600 rozdz. 60016 $ 6330- kwota. . . . . . .  .  . .925.000
Dotacja na zadanie pn" Przebudowa dr6g gminnych w ci4gu ulic: G6rnej. Dgbowej,
Topolowej. Lipowej i Partyzant6w w Jgdrzejowie
Dzial7 56 rozdz.75618 S 0480- kwota.. . . . . . .  45.000
Za wydawanie zezwolef' na sprzedaZ alkoholu
Dzial900 rozdz. 90095 $ 0970- kwota...... . . . 65.000
Inne dochody
Zwigksza sig wydatki o kwotg: 590.000
Dzial  600 rozdz. 60016 $ 6050- kwota.. . . . . . . . . .  590.000
- Na zadanie pn" Przebudowa dr6g gminnych w ci4gu ulic: G6rnej, Dgbowej, Topolowej.
Lipowej i Partyzant6w w JEdrzejowie kwota- 370.000
- Przebudowa dr6g gminnych kwota- 220.000
Zwigksza sig wydatki o kwotg 1.625.000
Dzia|  400 rozdz.40002 $ 601 0- kwota.. . . . . . . . . . .  80.000
Wniesienie wklad6w do sp61ki Wodoci4gi JEdrzejowski Sp.z.o.o
Dzia| 600 rozdz. 6001,4 $ 6620- kwota...... .... 230.000
Dotacja celowa na drogi powiatowe
Dzial  600 rozdz.60016 6 6050- kwota.. . . . . . . . . .  925.000
Srodki na zadanie pn" Przebudowa dr6g gminnych w ci4gu ulic: G6mej, Dgbowej, Topolowej.
Lipowej i Parlyzanlow w Jgdrzejowie
Dzial  600 rozdz.60016 Q 4270- kwota.. . . . . . . . .  10.000
Srodki przeznaczone na dokoriczenie odwodnienia w miejscowoSci L4czyn
Dzial  7 00 rozdz.]  0001 0 62 1 0- kwota . . . . . . . . . .  80.000
Dotac.ia celowa dla Zakladu Uslug Komunalnych



Dzial  801 rozdz.80101 $ 6050- kwota.. . . . . . . . '  20.000
Wykonanie ogrodzenia placu szkolnego w miejscowoSci Lysak6w

Dzial  851 rozdz.85l .2 S 6220 -  kwota.. . . . . . . . . .  40.000
Dotacja celowa dla Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie
Dz ia l  851  roz .dz .  85153  i  85154  o  kwo ta . . . . . . . . . . . . . 45 .000
zgodnie z klasyfikacja budzetow4 wedlug przyjgtego programu przeciwdzialaniu

alkoholizmowi na rok 201 3 rok
Dzial 852 rozdz. 85212 $ 2910- kwota. .. ...... . . . 20.000
Zwrot nienaleZnie pobranych Swiadczef z lat ubieglych
Dzial  900 rozdz.90095 $ 6050- kwola. . . . . . . . . . . . .  60.000
Srodki na zadanie inwestycyjne pn" Rewitalizacja terenu wok6l zalewu i przyleglych
obszar6w rekreacyjnych w Jqdrzejowie - strefa2"
Dzial92l  rozdz.92120 I  2720- kwota. .  .  . . . . . .  .  .  . .  80.000
Srodki przeznac zone na prace konserwatorskie i remontowe dla Klasztoru Ojc6w Cystersow
Dziat 926 rozdz.92605 $ 6050- kwota.. . . . . . . . . . . .  35.000
Budowa boiska treningowego do pilki noznej w miejscowo6ci Piaski
Kwota - 20.000
Wykonanie ogrodzenia boiska sporlowego w miejscowoSci Zagaje
Kwota- I 5.000
Dokonano zmian w rozdzialach klasyfikacji budZetowej, polegajqcych na zmianach
paragraf6w. Nie spowodowalo to zwigkszenia bud2etu w dzialach klasyfikacj i budzetowej .
Zgodnie z autopoprawkami dokona sig zmian w zal4cznikach do uchwaly budZetowej w ciqgu
siedmiu dni. Wieloletnia Prognoza Finansowa bEdzie dostosowana do zmian, kt6re zostan4
dokonane po przyj gtych autopoprawkach.

Burmistrz odczytal uchwaly Regionalnej izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie
opinii projektu budZetu Gminy Jqdrzej6w na rok 2013 oraz w sprawie mozliwoSci
sfinansowania deficytu budzetowego planowanego na rok 2013.

Przerwa w obradach l[t3o - ]01s

Przewodniczqcy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego, T. Lesiakowski
poinformowal o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisjg Bud2etu i Mienia Komunalnego
budZetu dla miasta i gminy Jpdrzej6w na rok 2013 wraz z zgloszonymi przez burmistrza
autopoprawkami.

Glos zabral radny T. Kot m6wi4c, iZ inwestycji jest duZo i tu zasluga Burmistrza,
2e stara sig pozyskiwai Srodki unijne. Radny zwr6cil sig, aby skupi6 sig r6u,nieZ na terenach
wiejskich. Te2 s4 braki w infrastrukturze. Czas zaczqt zwodoci4gowanie teren6w wiejskich,
gdyZ mieszkafc6w ubywa ze wzglEdu na brak wody czy kanalizacji. Radny podkredlil, i2jest
to dobry budZet, ale dla miasta. Na wsi inwestycje to kwota rzqdu 1 mln zlotych
i termomodernizacje szk6l wiejskich. Patrzqc na skalg inwestycji rozloZenie ich miEdzy wsi4
a niastem budzi moje w4tpliwo6ci. Bgdziemy miei nastEpny okes programowania Srodk6w
unijnych. ale przy takiej skali zagroZenia, na koniec roku spodziewana jest stopa 40 %
zadluZenia, a dochody wlasne spadaj4 nie bgdziemy mogli siEgn46 po Srodki unijne.

Burmistrz odpowiedzial, i2 zaloZeniem jest nie dzielenie tego na miasto i wieS. Staram
siE zadowolii zar6wno wieS jak i miasto. Ta kadencja jest szczeg6lna dla Jqdrzejowa, je3li
chodzi o pozyskanie Srodk6w gdyZ mamy 10 projekt6w. Wykorzystujemy mo2liwoSci
wszgdzie. W tej kadencj i pozyskanie Srodk6w na wodociqgi nie bylo moZliwe. Teraz
mo2emy m6wi6 o przygotowaniu wniosk6w do nastgpnych nabor6w. Nie rezygnujE z tego,
bo wiem jak waZne jest zwodociqgowanie teren6w wiejskich.
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Radny A. Czajor dodal, i2 budzet jest dobry. Trochg mnie boli dyskusja nad tym

projektem. Te spotkania nad budZetem byly op62nione z ptzyczyn losowych st4d moze

io budzi6 jakies Zale. Niekt6rzy z nas z rczygnowali z osobistych wniosk6w na rzecz dtirych
projekt6w inwestycyjnych, gdzie pieniqdze sq pozyskiwane z zewnqlrz. Remont Targowicy -

ma slu2yi mieszkafcom gminy, miasteczko rowerowe - inwestycja dla gminy. Tego typu
inwestycje s4 dla calej gminy. Radny zwr6cil sig z pro5b4 aby przy omawianiu budZetu
na kolejny rok przedyskutowat gdzie byly inwestycje a gdzie ich nie bylo. W ocenie radnego
A. Czajora ten bud2et na miarp tych czas6w jest bud2etem dobrze skonstruowanym.
Obawiam sig trochE zadlt7enia, ale mam nadziejE, 2e sobie poradzimy.

Glos zabrala J. Szreniawa m6wiqc, i2 nie jest zadowolona, ale ona nigdy nie jest
zadowolona. Zwr6cila siE do Bumistrza z proi;b4 aby pamigtai o malych inwestycjach.
Bqdq glosowala za budZetem.

Radny T. Kot powiedzial, i2 chciaLby siE odnie5i do sl6w radnego A. Czajora, aby sip
przylrzet, inwestycjom zrea)izowanym przy konstrukcji przyszlorocznego bud2etu. Nie o to
chodzi Panie radny. Ja bojE siE o zadhthenia na kolejne lata. W6wczas nie bpdziemy mogli,
siegn4i po Srodki unijne. Zblizamy sig do progu ostro2noSciowego i w dalszym ci4gu
obawiam siq zagroZenia dla inwestycji wodoci4gowych.

Burmistrz odpowiedzial, 2e ksi4Zka wniosk6w jest duza i dodal, ze teZ obawia sig
o kolejny okres programowania Srodk6w unijnych, ale zav,tsze jest pltanie czy pozyskiwad
te Srodki, kt6re sig da czy nie. PamiEtacie lata 80, pocz4tek lat 90 gdzie byly duze pieni4dze
na wodoci4gowanie. Wtedy teL byly dylematy czy siggai po te Srodki czy nie. Sq solectwa,
kt6re z tego skorzystaiy, ale s4 takie, kt6re nie chcialy by6 zwodoci4gowane, bo siE obawialy
cen. Moze tez trochQ odpowiedzialnoSci spada na komitety spoleczne, ale s4 teZ takie
miejscowoSci, kt6re nie mogly skorzystai. Pan radny Czajor ma racjg te priorytety sig
zmieniq moZe zabraknie tych pieniqdzy na pewne rzeczy. MoZe byi tak, ze nie siEgniemy
po nie, ale moZe byi odwrotnie. To zale2y w duZej mierze od prowadzonej polityki paristwa.
Apelujg i proszg skorzystaj my ztego, cojest do wzigcia i mySlmy o przyszlo3ci.

Radny G. KuSmierz zabral glos m6wiqc, i2 nie ma 2adnych zalqcznik6w.
Burmistrz uryja6nil, iz odc41taL autopoprawki, zalEczniki w ciqgu siedmiu dni b9d4

przygotowane. Pan radny dwa razy byl zaproszony do rozm6w w sprawie bud2etu i ani razu
nie skorzystal.

Radny G. Kuimierz zapytal czy w jego okrEgu s4 inwestycje.
Burmistrz powiedzial, iz nie bQdzie siQ powtarzal.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do radnego G. Ku6mierza m6wiqc, i2 obowi4zkiem
radnego jest interesowanie siE sprawami. Pan burmistrz wykazal parisk4 niechg6
do zainteresowania siE sprawami swego okrEgu.

Sekretarz obrad T. Lesiakowski odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchwalenia hud2etu
miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 16 glostiw
- 0 glosriw
- 4 glos6w

/Uchwala nr XXXJ279/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Burmistrz podziQkowal radnym za wyrozumialoS6, wsp6lpracQ. Zwr6cit sig r6wnie2
do radnego G. KuSmierza, i2 jest otwarly na rozmowy i wsp6lprac9.
Ad.8

Burmistrz odc4ta| jako uzasadnienie do uchwaly opiniE Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Kielcach.
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Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrz_ejowie powzigla uchwalg w sprawie Wieloletniej prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzejrlw na lata 2013 - 2023 nastgpuiqc4 ilosci? gloiw:
7a. - 17 glost6w

/Uchwala nr XXX/280/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.9

Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal projekt uchwaly.
z uwagi na obszemos6 uchwaly przewodnicz4cy Rady zaproponowal nie czlranre

uchwaly.
Uwag nie wniesiono.

W glosowaniu wziplo udziat 20 radnych.

_ Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu Profitaktyki i Rozrviq4wania probternriw anolotowy"tr o.az
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2013 nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 20 glosriw

Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip 3 glosy

Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig 0 glosriw
/Uchwala nr XX)U281/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.10
Przewodnicz4cy Rady oglosil 20 minutow4 przerwE w obradach.

Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig 0 glosriw

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

,- Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczytaia projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraienia zgodyna wynajem czgSci gruntu komunalnego na ok.es trzech lat nastgpulacq ilo."il;o;;rn,
Za - 19 elos6w

/Uchwala nr XXX/282/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.l l

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg

na wydzier2awienie gruntu komunalnego na okres trzecir
w sprawie wyra2enia zgody
lat nastppujqcq iloSciq glosriw:Za

Przeciw
- 19 glosriw
- 0 glosriw

Wstrzvmalo sie 0 glos6w
/Uchwala nr XX)U283113 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.l2

",.^-^ll1ll I 
Stladom.ski.zanytal czy rada musi przyjmowai zaproponowan4 bonifikatg

sKoro toKate na r\ nl(u sa tante.
Burmistrz poinformowal, iz maleje zainteresowanie wykupem tych lokali

mieszkalnych. Stqd propozycja, aby utrzym a( jeszcze ten projikt 
-w 

tym roku, ale
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zanwazalna jest spadkowa tendencja. Burmistrz przypomnial r6wnie2, Ze lokale
zaadaptowane lub wybudowane po roku 2000 s4 wyl4czone ze sprzeda2y.

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wprowadzenia zmian

w uchwale dofycz4cej zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasno5d
Gminy Jgdrzejr5w nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:

Wstrzymalo sip 0 glosriw
/Uchwala nr XXX/284/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.13

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Radny R. Kruk zglosil autopoprawkE do planu pracy Komisji Rolnictwa i Integracji

z Uni4 Europejsk4. W miesiqcu lutym punkt 4 przenieSi na miesiqc marzec, natomiast
na miesi4c luty przenieS6 punkt 2 z miesi4ca wrzeSnia.

Radny A. Czajor poinformowal, i2 w planie pracy Komisji Gospodarki Komunalnej
i Porz4dku Publicznego w punkcie II rzymskim zamiast material powinno by6 material6w.

Radny T. Kot zwr6cil sig do Przewodniczqcego Komisji Rolnictwa i Unii Europejskiej
w sprawie punktu pt. przegl4d oSwietlenia ulicznego na terenie wsi. Radny zapytal, na czym
ma polegai ten przegl4d.

Radny R. Kruk odpowiedziat, i2 bgdzie to komisja wyjazdowa pod k4tem sprawdzenia
gdzie brakuje takiego oSwietlenia i ewentualnego uzupelnienia.

Radny T. Kot odpowiedzial, i2 w planie pracy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego
zawsze znajdowal sig punkt opiniowanie projektu bud2etu na poszczeg6lny rok, w tym roku
nie ma takiego punktu. Radny zapTlal Przewodniczqcego Komisji BudZetu i Mienia
Komunalnego czy rezygnujemy z wydania takiej opinii.

Radny T. Lesiakowski zglosil autopoprawkg do planu pracy Komisji Bud2etu i Miema
Komunalnego wprowadzaj4c dodatkowy punkt w miesi4cu grudniu o brzmieniu: wydanre
opinii Komisji na temat budZetu na rok 2014.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczyala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zatwierdzenia planriw
pracy Komisji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie na 2013 rok nastgpujqc4 ilo5ci4 glos6w:

Za
Przeciw

Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 19 glost6w
- 0 glosriw

19 glos6w
0 glostfw
0 glos6w

/Uchwala nr XXX/285/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.14

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczltal uzasadnienie do projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Gios zabral radny A. Czajor informuj4c, iz opinia Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego w sprawie przydzialt mieszkaii nie jest wi424ca dla Burmistrza.
Burmistrz mo2e przychylii sig do opinii Komisji lub nie. JeSli :uznal2e nie naleZy przydziela(,
lokalu to jest sprawa burmistrza.
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Radna J. Szreniawa zabral glos m6wiqc'

na posiedzenie komisji wypowiadala siE, 2e jeSli
i2 la Pani jeszcze Przed wejSciem
nie dostanie mieszkania to wykoriczy

KOmrsJe.-Glos 
zabral Burmistrz m6wi4c, i2 przy odmowie kierowal siQ obowi4Tkiem

zabezpieczania lokalu w zwiqzku- z wyrokiem s4dowym o eksmisjg. Mamy taki wyrok

o eksmisjg, jest zloZone pismo pelnomocnika, w kt6rym wzywa nas do wskazania lokalu

i 2qda odszkodowania. Ja w pierwszej kolejnoSci chcE zadbai o finanse gminy a nie mysled

o sprawach indywidualnych. Stqd taka propozycja do komisji, aby dzipki temu rozwiqzai

dwie sprawy, przy czym jednq zwi4zanq z eksmisj4 Burmistrz dodal, 2e tym sig kierowal
nie podpisuj4c umowy.

WiceprzewodniczEca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zlecenia Komisji
Rewiryjnej dokonania oceny zloZonej skargi nastgpujqc4 ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw

Za
Przeciw

Wstrrymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XXX/286/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.15

Przewodnicz4cy Rady Miej skiej odczytal uzasadnienie do projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Radny M. Zygan poinformowa\, iz skarga dotyczy r6wnieZ rrl,odziefi licealnej.

Mlodzie2 przychodzi do mnie w tej sprawie. Wiem, 2e to sq zamknipte dowozy, ale moze
jest jakiS przepis pozwalaj4cy skorzystad z dowozu przez mlodzieL skoro sq wolne miejsca.
Radny zaapelowal do burmistrza o rozwiqzanie problemu.

Glos zabral radny W. Kgdra m6wiqc, iz skarga ta wywolala wielkie oburzenie w3r6d
mieszkaric6w wsi W6lka i Btze2nica. Jest to czysta zloSliwoSd i skarga ta dziala na szkodg
mieszkafic6w i mlodziefi dojezdzajqcej do szk6l. Tego typu zachowania naleZy pigtnowai.
MySlg, 2e odpowied2 Komisji Rewizyjnej w tej sprawie powinna byi stanowcza. Decyzja
Komisji powinna byi rozpowszechniona na terenie solectw, gdy2 w mojej ocenie jest
to naganne zachowanie.

Wedlug radnego A. Czajora skarga powinna zosta6 odrzucona, gdy2 jest to czysta
zloSliwoSi. Jest dobra wola kierowcy.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w niniejszej skardze Pan zarzuca korupcjE,
przyjmowanie korzySci majqtkowych. Chodzi o to, 2e kierowca autobusu zatrzymywal sig
i podwozil mieszkaric6w solectwa W6lka i BrzeLnica. Skarga jest skierowana do Wojewody,
Kuratorium itd. Rozmawialem z Paniq soltys po tych skargach. Pan ten twierdzi,2e kierowca
wziql zlot6wkE od osoby, kt6r4 podwi6zl. Pewnie, 2e jest prawo, ale jest r6wnieZ zdrowy
rozs4dek. Nawet, jeSli ta osoba stala na pzystanku i kierowca zatrzymal siE z 2yczliwoSci to
nie b9d9 robil sqd6w. Rozwa:Zymy tq skargg i bgdziemy to analizowali tak, aby dzieciaki
mogiy korzystai z tych kurs6w. To ma sluZyi ludziom. Dla mnie to jeden wielki skandal.
Ten Pan byl w vzgdzie zrobil olbrzymiq awanturq w seketariacie.

Radny M. Zimoch dodal, i2 problem nale2y rozwi4za6, gdy2 teraz autobus nie zabiera
tych dzieci, kt6re teraz musz4 chodzii do Kotlic.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaty.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie zlecenia Komisji
Rew@jnej dokonania oceny zlo2onej skargi nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:

- 19 glos6w
- 0 glos6w

- 19 glos6w
- 0 glos6w



Wstrzymalo sig - 0 glostfw

/Uchwala nr XXX4287/13 w zal4czeniu do protokolui.

Ad.16
l. Burmistrz przeprosil za zachowanie swojego pracownika. Przeprowadzono z nim

rozmowQ! sltuacja sip wiEcej nie powt6rzy.
2. Burmistrz poinformowal, iz odpady sQ odbierane na bieZ4co. Skarg jest duZo. Jest

to nowy podmiot, uczy sig. S4 op62nienia, ale odpady s4 odbierane. Burmistrz
przypomnial, i2 przy wyborze oferenta decyduj4ca jest cena. Burmistrz dodal, i2 nie
podejrzewa, aby wydzial odm6wil wydania material6w. W uzupelnieniu interpelacji
glos zabral Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz.
Naczelnik wyjaSnil, i2 osobiScie poinformowal radnq o podmiotach bior4cych udzial
w przetargu, kto przetarg wygral, za jak4 kwotg. Poinformowalem r6wnie2, 2e dwie
oferty zlozone spelnialy kr]'teria przetargu. Poinformowalem r6wnieZ o skladzie
komisji przetargowej.

3. Burmistrz poinformowal, i2 zwr6cimy uwagg na parkowanie samochod6w.
4, Burmistrz poinformowal, i2 staw kolo browaru naleZy do gminy, nie zostal sprzedany.

To przejSciejest zagrodzono od 5 lat, dzialka zostala sprzedana dawno temu w wyniku
podjEtej uchwaly Rady Miejskiej.

5. Burmistrz poinformowal, i2 w dniu 25 stycznia dowiedzial siQ, ze zostala zaskaraona
uchwala Rady Miejskiej do Wojewody SwiEtokzyskiego przez Pana radnego
G. KuSmierza. Burmistrz poinformowal o kolejnych pismach, jakie wplynEiy
do urzgdu od Pana KuSmierza dotyczqcych zaskarZonej uchwaly. Skarga dotyczy
uchwaly i r6wnie2 zawiera nieprawdg. W jednym z nich Pan powoluje siE na sesjq
nadzwyczajn4 kt6ra odbyla sig 28 grudnia 2012 roku gdzie pisze, 2e rada dostala
na pigtna5cie minut przez sesj4 projekt uchwaly i nie byla informowana. Burmistrz
zapytal radnych czy nie byli informowani o zamiarach zwi4zanych z wybudowaniem
nowego przedsipbiorstwa. Radni odpowiedzieli, zeby byli informowani. Burmistrz
odczylal fragment pisma. Burmistrz przypomnial o wyjeLdzie do Mlawy, o spotkaniu
z przedstawicielami tej firmy na wsp6lnym posiedzeniu komisji, w kt6rej radny
uczestniczyl. Byla tam informacja z naszej strony, kt6rq postaram sig odszukai,
2e zachowujemy sobie prawo zlotego ,,glosu" tzn. mimo tego, ze mamy udzial
mniejszoSciowy zachowaliSmy prawo decydowania. Mial to Pan podane, ale Pan nie
slucha, co sip do Pana m6wi. Burmistrz odpowiedzial, 2e nie wie jak dalej potocz4 siE
losy zwiqzane z wybudowaniem tego zakladu. Inwestor chce siE wycofai z pomyslu,
takie jest moje wraZenie. Prawdopodobnie nie dojdzie do zauiqzaria sp6lki. Spotkanie
z przedstawicielami mamy zaplanowane na poniedzialek. Stracili5my juZ w tej chwili
dwa miesi4ce. Komentarz 2aden. Totaln4 kpinq d1a mnie jest kwestia gdzie Pan radny
w pi3mie do Wojewody podejmuje sprawg zatrudnienia, pisz4c, 2e 22 miejsca pracy
to jest nic, gdy2 nie rozwiqzuje to problemu w gminie. Pan sig myli, takie zachowanie
nale2y pigtnowa6 . Z mojel perspektywy ka2de miejsce pracy jest wazne.

6. Burmistrz poinformowal, i2 szuka Srodk6w na t4 inwestycjg, nie ,,uciekam"
od problemu.

10. Burmistrz poinformowal, i2 po do5wiadczeniach Pani w6jt E. Frejowskiej z Pana
pismami, kt6ra wystQpila do WAT - u z pro5bE o odpowiedZ. Czytalem odpowiedZ
z WAT - u, wystqpiiem z pismem do miasta partnerskiego Rainchenbach o informacjg
w sprawie farm wiatrowych i ich lokowania. Z pisma wynika, ze og6lna zasada m6wi
500 metr6w od zabudowari. Przekar2emy radnemu odpowiedZ z Rainchenbach.
W przypadku duZych farm wiatrowych toczy siE postQpowanie. My przy jednym wiatraku
musimy obowiqzkowo przeprowadzi(, takie postEpowanie. Pana dom jest
3.5 km od tych wiatrak6w. Nie wiem sk4d bierzecie Paristwo takie informacje.



10

Ja powolujg sip na 2r6dlo, mamy oficjaln4 informacjp z Rainchenbach, miasta

por6wnywalnego do Jgdrzejowa, gdzie mowajest o 500 metrach''g. 
Burmistrz poinformowal, i2 wniosek mieszkaric6w Malego Prz4slawia zostanie

przekazany na komisjP Powiatow4.
11. Burmistrz zadeklarowal, i2 bgdzie takie wyst4pienie do Generalnej Dyrekcji Dr6g

i Autostrad. Jatezmam swoje uwagi, co do tranzytu'
12, Burmistrz poinformowal, i2 zdecydowal, aby wstrzymai przydzial. Koszarka na ulicy

Piriczowskiej bgdzie wyburzona i przejmowana przez genetalnq w zwi4zku z budow4
ulicy i musimy przekwaterowai ludzi.

13. Burmistrz poinformowal, iz aktualny wykaz ulic zostanie przekazany Pogotowiu
Ratunkowemu.

Ad.17
Przewodniczqcy Rady poinformowal, i2 po tej sesji odbgdzie sig sesja nadzwyczajna.
Przewodnicz4cy Rady odczytal pisma od Pana Mariusza Koteraka oraz pismo od Pani

Burzyiskiej w sprawie udostEpnienie numer6w kontaktowych radnych Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy poinformowal, iz pisma znajdujq sig w biurze rady do wglqdu.
Przewodnicz4cy Rady odczy'tal pismo z dnia 29 stycznia bieZ4cego roku, jakie wplynglo
do biura rady od Pana G. Ku6mierza.

Glos zabrala radna M. Barariska m6wi4c, i2 miala nie zabierad glosu w sprawie skargi.
ale jest zbulwersowana postawq radnego G. Kuimierza. Bylo glosowanie gdzie 79 radnych
glosowalo za sp6lk4 jeden glos wstrzymujqcy. Nie bylo w6wczas na sesji radnej Karoliny
Jarosz, kt6ra byla poinformowana i calym sercem za utworzeniem sp6lki. MieliSmy komisjE
gdzie prowadzone byly rozmowy z przedstawicielami, kt6rzy przyjechali do nas z drugiego
korica Polski udzielajqc licznych wyjaSnieri. Okazalo sig, 2e migdzy Swigtami 19 radnych
nie wiedzialo, co robi. Kiedy przychodzg na sesjg jestem przygotowana i w pelni sil do
podejmowania decyzji. Co by sig nie dzialo w tym naszym mieScie znajdzie sig ktoS, kto
m6wi nie. Akurat w Pana osobie jest wszystko na nie. My teZ rozmawialiSmy mieszkafcami,
kI6rzy czekaj4na to przedsigbiorstwo majqc nadziejg, ze obnizy siE stawki Smieciowe. M6wi
Pan, 2e Burmistrz nie wynegocjowal udzial6w w wysokoSci 50%. MySlE, 2e 25Yo to bardzo
dobrze. Poza tym kwestia nowych miejsc pracy. To sq22 miejsca pracy, to 22 rodziny, kt6re
nie bqd4 zarejestrowane w urzgdzie pracy, nie bgd4 zwraca6 sig o pomoc do opieki
spolecznej. Wiemy, 2e to jest kropla w morzu potrzeb, ale jaki to jest sygnai dla
potencjalnych przedsigbiorc6w. Najpierw rada cod podejmuje, potem skarzy. My mamy
przez jakg nierozwaZn4 decyzjg Pana pozbywai sig przedsigbiorcy, kt6ry chce
zainwestowa6. Pan chyba sig bgdzie tltmaczyl za nas wszystkich, je5li nie dojdzie
do inwestycji tak jak m6wil burmistrz.

Przewodnicz4cy Rady dodal, i2 oni nam dziEkowali, 2e jesteSmy zainteresowani tak4
inwestycj4. Przewodnicz4cy przypomnial wyjazd do Mlawy i spotkanie z przedstawicielami
na wsp6lnej komisji. Sltuacja jest nieprzyjemna gdy2 my, jako gmina tracimy
na wiarygodnoSci. Teraz kaZda ftrna bgdzie dwa razy sig zastanawial czy zainwestowa6
w naszej gminie czy nie.

Glos zabral radny G. Kudmierz. Odni6sl sig do nie uczestni czenia w pracach nad
projektem budzetu. W pierwszy dzieri mnie nie bylo a na drugi dzieri bylem poza domem
i otrzymalem wiadomoSi na dwie godziny przed spotkaniem. Nie wypowiedzial sig Pan

na temat interpelacji dotyczEcej, 2e 31 grudnia wnioslem pismo, 2e chgtnie wezmE udzial
w negocjacjach. Pan mnie do tego zachecil, wiec zlo2ylem takie pismo. Na komisji
dowiaduje sip, 2e umowa jest przygotowana do podpisu. Ja zrobilem tak4 analizg, nie jestem
przeciwko tej firmie. JeSli gmina wnosi 92 tys. zl i ma 250/0, Pan Taborek daje 60 tys. zl
i ma 15oh. A czemu nie dalo sig wnie6i 100 tys. zl Zeby gmina miata 50oh. Chcialem brai
udzial w negocjacjach. Pltalem siE w Urzgdzie Marszalkowskim, co kiedy przyjdzie
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inwestor zagraniczny i uzyskalem odpowiedz, 2e jeaeli gmina chce miei tairsze smieci

to powinna sig tym zajq(. Ja jak m6wi9, Zeby walczyt o 50 o/o to nie m6wi9 Zeby nie

wchodzi6 w uklady z tym Panem. Ja nie jestem przeciwny tylko Zeby pilnowai intere-s<1w

gminy. Jesli z moich kalkulacji wynika, 2e zyski tego Ripopu bgdq rosly migdzy 3 a 4 mln z)

dajcie mi przyklad inwestycji, kt6ra w ci4gu trzech lat siE zrvraca. To kura znosz4ca iloIe
jaja. A my jak bgdziemy mieli 250/o udzialu, bojg sip, 2e nic nie bpdziemy mieli
do powiedzenia. Jak byto z Euroubojni4 ile gmina stracila. O to mi chodzi ja nie jestem

przeciwny. Interesuje mnie aby6my mieli coi do powiedzenia.
Glos zabrala radna E. Bartosz m6wi4c, iZ Pan KuSmierz Irzyma wszystkich za slowo.

Powiedzial Pan, 2e jest zatym, aby ta firma powstala, wiec proszE wycofai skargE.
Glos zabral Burmistrz M. Piszczek m6wiqc, iz to Pan powinien interesowa6 sig

sprawami. Pan nie przyszedl tu leze6 tylko do pracy. Inny radni przychodz4 i py'tajq siE
a do Pana trzeba wystosowa6 specjalne zaproszenie. Dwa razy Pan odm6wil. Burmistrz
odni6sl sip r6wnie2 do wypowiedzi radnego w sprawie zaproszenia go do udzialu
w negocjacjach m6wi4c, i2 trzeba rozr62ni't, co to jest ironia, 2art, sarkazm. W Zyciu Pana
nie zaproszg do negocjacji z jakqkolwiek firmq bo chce z tE firm4 dojdd do porozumienia.
Nie uciekam przed informowaniem rady, bo takajest moja rola, ale Pan na pewno nie bgdzie
bral udzial w negocjacjach. JeSli by mi nie zaleLato na negocjacjach to poprosilbym Pana,
ale Irzeba zrozwiei, co to iest zart. ironia i sarkazm.

Pr
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